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Abstract (en)
[origin: WO8703544A1] The process enables the contact-free and continuous measurement of the pressure of vehicle tyres irrespective of whether
the vehicle or its wheels are stationary or moving (travelling). The process can be used for all types of tyres and for all types of road and rail vehicles
and for aircraft. In this way information can easily be obtained at all times and inexpensively as to whether the tyre-pressures of the vehicle are
correct or not. This is an important safety feature prior to and during use of the above-mentioned vehicle.

Abstract (fr)
Le procédé permet de mesurer continuellement et à distance la pression des pneumatiques de véhicules, indépendamment du fait que le véhicule,
ou ses roues, soient immobiles ou en mouvement. Il est applicable à toutes sortes de pneumatiques et à tous les types de véhicules routiers,
sur rails ou les avions. A l'aide du procédé décrit, on peut obtenir à chaque instant des informations sur la pression correcte ou anormale des
pneumatiques d'une manière simple et économique. Ceci constitue un point important de la sécurité avant la mise en service ou durant la marche
du véhicule.
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